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Na osnovu člana 187 i 188 Poslovnika Skupštine Cme Gore, ministarki 
zdravlja, Jeleni Borovinić Bojović, postavljam sledeće

POSLANIČKO PITANJE:

Da li je Sergej Boljević iz Moskve bio ili i dalje jeste član Vladinog 

pregovaračkog tima za nabavku Sputnjik vakcina?

Ako je g. Boljević član pregovarackog tima cmogorske Vlade, molim Vas, da 

kažete i pod kojim uslovima - pro bono ili ugovorno. Da li je primao i, ako 

jeste, koliku nadoknadu za to?

Da li je tačna njegova tvrdnja (Dan, 16.11.2021) da je neko iz cmogorske Vlade 

obećao ruskoj strani da će Crna Gora kupiti 500.000 doza Sputnjika lajt?

Pitanje ću obrazložiti na sjednici Skupštine. 

Odgovor tražim i u pisanoj formi.
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PREDMET: Odgovor na poslaničko pitanje, poslanika u Skupštini Crne Gore Jevto 
Eraković, a na osnovu člana 188. stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Ministarki 
zdravlja, Jeleni Borovinić Bojović, postavio je sledeće

POSLANIČKO PITANJE:

„Da li je Sergej Boljević Iz Moskve bio ill i dalje jeste član Vladinog pregovaračkog tima 
na nabavku Sputnjikvakcina.

Ako je g.Boljević član pregovaračkog tima crnogorske Vlade, molim Vas, da kažete i 
pod kojim uslovima -pro bono ili ugovorno. Da li je primao i, ako jeste, koliku naoknadu 
za to?

Da li je tačna njegova tvrdnja ( Dan, 16.11.2021) da je neko iz crnogorske Vlade 
obećao ruskoj strani da će Crna Gora kupiti 500.000 doza Sputnjika tajt?“

Na postavljeno poslaničko pitanje dajem sljedeći

ODGOVOR

Vlada Cme Gore vodila je zvanične diplomatske pregovore sa vladama zemalja 

proizvođača vakcina protiv Covid 19, tako da za taj posao nisu formirani posebni 

pregovarački timovi. U pregovore oko nabavke vakcina uključen je određeni broj 

predstavnika Ministarstva zdravlja, Ministarstva vanjskih poslova i drugih nadiežnih 

institucija.
Na taj način vodili i pregovori sa ruskom vladom, u koje je bio uključen stručni tim 

Instituta Gamale, proizvođača vakcine Sputnjik V, koji je i angažovao dr Sergeja 

Boljevića, specijalistu patofiziologije i pulmologije, šefa katedre patologije čovjeka na

http://www.mzdravlja.gov


SeČenovskom Univerzitetu u Moskvi. Dakle, dr Boijević je u pregovore bio ukijučen 

kao dio tima ruske vlade.
Članovi Vlade učestvovali su u bilateralnim pregovorima za nabavku vakcina isključivo 

sa vladama zemalja proizvođača i za taj posao nisu dobijali materijalnu nadokandu. 

Što se tiče vakcine Sputnjik lajt, nedavno sam razgovarala sa direktorom Instituta 

''Gamaleja" i tvorcem Sputnjik V vakcine Aleksandrom Gincburgom i profesorom 

Sergejem Boljevićem o nabavci ove vakcina protiv koronavirusa. Cilj nam je da 

građanima Crne Gore budu dostupne vakcine različitih proizvođača, koje su efikasne, 

bezbjedne i kvalitetne, pa se iz tog razloga pregovara i o nabavci Sputnjik lajt.

MINISTARKA 

Spec. dr Jelena Borovinić Bojović
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